

N°46

best hotels

thebesthotels.com

BEST CÉLÉBRATIONS

LES PLUS BEAUX HÔTELS ET RESORTS DU MONDE
BEST HOTELS AND RESORTS AROUND THE GLOBE



FRANCAIS / ENGLISH

HÔTEL LE DIAMOND ROCK – TIGNES

By Liz Bartoli et Jacques Setbon



Five stars on the ski slopes in Tignes

Diamond Rock, member of Leading Hotels Of The World, recently inaugurated in December 2021, in Tignes, one of the two highest ski resorts in France, was created in 1936 for both lovers of skiing and mountains for romantic or family holidays. This first five-star luxury hotel in Tignes was designed and conceived by its brilliant, visionary owner Didier Rivière, decorated by Reyhana Tamboura creating a link sea-mountain with his other 5-star establishment in Provence.

At the Diamond Rock you will find all the amenities of a top market hotel: a 150 m² ski-shop with a direct access to the slopes, a 550 m² Spa, a 100 m² boutique, a fitness room, a cinema, a games room with two bowling alleys and a kid's club.

For extra pleasure, the Diamond Rock has two restaurants helmed by the young and talented Chef Max Eon. Max Eon from the Chapeau Rouge in Dijon and Le Pashmina likes to blend flavours of his native Brittany with those of the Savoy.

At the Börna, a Savoyard cuisine features regional dishes (raclette, fondue...), in a cozy and welcoming atmosphere. Les Cimes propose gourmet cuisine with a menu which changes according to the chef's inspiration. The restaurant and its panoramic bar offer a spectacular view over the valley. The lounge bar has a terrace area overlooking the mountains, the ideal place to relax and sit round a brasero.

diamond-rock.fr

Cinq étoiles sur les pistes de Tignes

Le Diamond Rock, membre des Leading Hotels Of The World, fraîchement inauguré en décembre 2021, à Tignes, l'une des deux stations les plus haute de France, créée en 1936, ravira aussi bien les amateurs de glisse, que les amoureux de montagne, qu'ils soient en famille ou en amoureux. Ce premier hôtel luxe de Tignes, cinq étoiles, imaginé et conçu par son brillant propriétaire visionnaire Didier Rivière décoré par Reyhana Tamboura crée une passerelle mer-montagne avec Le Saint-Remy, son autre établissement 5 étoiles situé en Provence.

Vous trouverez au Diamond Rock toutes les prestations dignes d'un hôtel de grand standing, un ski shop de 150 m² avec accès direct sur les pistes, un Spa de 550 m², une boutique de 100 m², une salle de fitness, une salle de cinéma, une grande salle de jeux avec deux pistes de bowling et un kid's club pour les plus jeunes.

Pour varier les plaisirs, le Diamond Rock a prévu deux restaurants dirigés par le jeune et talentueux chef Max Eon qui a fait ses classes au Chapeau Rouge à Dijon, et au Pashmina, aime à mêler les saveurs de sa Bretagne natale et celles de la Savoie. Au menu du Börna, une cuisine savoyarde proposant des produits régionaux (raclette, fondue...), dans une ambiance feutrée et réconfortante. Les Cimes propose une cuisine gastronomique avec un menu qui change au gré des envies du chef. Le restaurant et son bar panoramique offrent une vue imprenable sur la vallée. Le lounge bar possède un espace terrasse surplombant les montagnes, l'endroit idéal pour se poser près du brasero extérieur.

